
 
Van het bestuur 

John Verhoijsen op weg 
naar Provinciale Staten 
 
John Verhoijsen is tijdens de 
algemene ledenvergadering van 8 
november voorgedragen als 
kandidaat voor de Provinciale 
Statenverkiezingen van volgend 
jaar. De voordracht werd door de 
vergadering met applaus ontvangen. 
 
John is daarmee de beoogd 
opvolger van Peter van Horen, die 
op dit moment Peel en Maas 
vertegenwoordigt in de Provinciale 
Staten. 
 
Peter nam tijdens de ledenvergade-
ring daarom de gelegenheid om 
John symbolisch de sleutels van de 
Provinciale Staten te overhandigen. 
 
John nam op zijn beurt de 
gelegenheid om te peilen welke 
thema’s het meest belangrijk worden 
gevonden en dus terug zouden 
moeten komen in de aankomende 
verkiezingscampagne. 
 
De verkiezingen voor de Provinciale 
Staten vinden plaats op 2 maart 
2011. 
 

 

Van de fractie 

Resultaten APV-enquête bekend 
 
In oktober heeft het CDA een digitale enquête omtrent de APV gehouden. 
Het betrof een aantal vragen over gerichte onderwerpen uit de APV en er 
werd de mogelijkheid gegeven om een algemene reactie te geven. Uit de 
enquête kwam het volgende naar voren: 
 
Sandwichborden 
Voor sandwichborden heb je in de gemeente Peel en Maas geen 
vergunning nodig. Een kwart geeft aan terug te willen naar een 
vergunningenstelsel, een kwart vindt het prima zo zonder vergunning en de 
helft vindt dat ook, maar zou graag zien dat er aanvullende eisen gesteld 
worden.  
 
In de toelichting bij de antwoorden geven burgers aan dat met name de 
duur dat een bord mag hangen geregeld moet worden. Ook het alleen 
vergunningsvrij maken voor Peel en Maas organisaties en niet voor 
organisaties van buiten Peel en Maas wordt als optie genoemd, evenals 
commerciële uitingen onder een vergunning te laten vallen en niet-
commerciële uitingen vergunningsvrij te laten. Het aantal palen beperken 
door deze op een kaart te merken (en die publiceren op de site van de 
gemeente) is volgens velen een optie. 
 
Snoeihout stoken 
10% vindt dat er gestookt moet kunnen worden zonder vergunning of 
ontheffing. Van degenen die wel een vorm van regulering willen, kiest het 
overgrote deel voor een telefonische melding. Een suggestie van iemand 
die schriftelijk wil melden om misverstanden te voorkomen is om dit digitaal 
te doen via de site van de gemeente. Een veel gemaakte opmerking is dat 
er in de bebouwde kom in ieder geval niet gestookt moet kunnen worden.  
 
Sluitingstijden horeca 
Wat betreft sluitingstijden horeca en eetgelegenheden is tweederde van 
mening dat de huidige regeling prima is. Als argument wordt met name 
genoemd het beschermen van jeugdigen die anders de hele nacht 
rondhangen. Tevens wordt aangegeven dat verruiming van standaardtijden 
mogelijk moet zijn tijdens evenementen, kermissen en carnaval. 
 
Evenementen 
De regeling is nu: In principe heb je voor een evenement een vergunning 
nodig, behalve voor een klein evenement, dit moet je drie weken van te 
voren melden. Een klein evenement is kleiner dan 100 personen en vindt 
plaats tussen 9.00 uur en 24.00 uur, behalve op zondagmorgen. Het mag 
niet plaatsvinden op de openbare weg en er mogen slechts kleinere 
objecten (zoals tenten) kleiner dan 10m² geplaatst worden.  
 
De bepaling of een evenement klein is of niet, vindt driekwart prima. Wel 
vindt men veelal dat er een tent van slechts 10m² geplaatst mag worden 
onzinnig. Een beetje partytent is al groter, vindt men. Verder is de vraag of 
een privéfeest thuis ook hier onder valt en wordt de sluitingstijd niet als 
reëel gezien. Het lijkt er dus op dat de grens van 100 mensen een goede is 
en de rest van de eisen niet reëel geacht wordt.  
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Wat betreft de aanvraag- en meldingstermijnen is men HEEL duidelijk: Die zijn te lang, met name als er een 
vergunning aangevraagd moet worden (8 weken, eventueel te verlengen met nog eens 8 weken). 
 
De bovenstaande zaken zullen wij meenemen in de behandeling van de nieuwe APV. We willen in ieder geval allen 
bedanken voor hun bijdrage aan deze enquête. 
 
 Han Coenen 
 Raadslid 
 han.coenen@wanadoo.nl 
 
 
 

 
 

Activiteitenkalender 

Do 25 nov Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
De geplande inloopavond in Egchel op 25 november 
aanstaande gaat niet door. Deze avond is verplaatst naar 
donderdag 20 januari 2011. 

Do 20 jan Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, locatie volgt nog (in Egchel) 

 
Germie Grutters 
Secretaris bestuur 
grut@planet.nl 
 
 

U ontvangt deze Nieuwsbrief omdat u lid bent (of lid wilt worden) van CDA Peel en Maas. 
Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen Nieuwsbrief meer ontvangen,  

stuurt u dan een e-mail naar redactiecdapeelenmaas@home.nl 

 


